
 
Den 21. august 2021 kl. 19.25.59 +02.00, skrev Jes Aage Henning <jesaage@gmail.com>: 
 
Referat bestyrelsesmøde 24. august 2021, kl. 17.00 Bøgelund 
Deltagere: Susanne, Jes, Per, Nicolai, Aase - fraværende: Josephine 
 
1.       Sidste referat 

Ingen bemærkninger 
  

2.       Diverse (JAH) 
Referent - Per Eg 
Klubledermøde, afholdt - ingen kommentarer. 

             Nicoline er indtil videre vores kontakt til Sydkredsen vedr. voksentræning 
  
3.       WOC 2022 (SH/PEP) 

Status, bemanding, økonomi 
Vi skal løbende minde medlemmerne om WOC 

Løb i Åbenrå-Billund sidste weekend i efterårsferien - Per laver opslag. 
  

4.       Arrangementer (PEP) 
JFM Lang august, opfølgning - godt overstået, forventet overskud 10-15.000 kr. 
2. divisionsmatch 26/9, status -  
Night Trail - vi lader det være op til den hidtidige arbejdsgruppe at bestemme om de vil 
fortsætte.  
Vi overvejer at byde ind på JFM stafet 2023. 

  
5.       Kort og skove (PEP)  

Fidusløb udskudt, ej fastlagt 
Træningsløb i vinter skal planlægges (muligheder Vejen, Lilballe) 
Skamling - vi undersøger hvem der evt. kan tegne kortet 

  
6.       Sportslig (NW) 

Opfølgning møde  
Behov for udvalg? 

Ungdomstræner/voksen træner 
Plan for efterår 2021/forår 2022 
En længere diskussion om hvad vi gør - vi arbejder hen mod at der bliver lidt mere fælles 
baner for børn og voksne. Ungdom mødes 17.15. Vi laver banelæggeraften snarest, hvor 
resten af årets træninger planlægges. Opfordring til brug af SI-poster. 

   
7.       Klubliv (SH) 

Fællestur til Als? fællestur DM hold? 
Vi laver fællestur til DM Hold på Møn, men ikke til løbet på Als. Også betaling af startafgift 
ved DM Hold. 

Klubtur hvor og hvornår?? Rømø i marts/april måned 2022. 
Afslutningsfest - 12/11, Susanne spørger "festudvalget" 
  

8.       Økonomi (AEP) 
Ajourført regnskab frem til 16/8 2021 
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God likviditet og pænt overskud grundet betaling fra WOC2020 for det aflyste WOC 
sidste år. Bl.a. derfor vi giver ekstra tilskud til DM Hold. 

   
9.   Udvikling i klubben (JAH) 

Nye medlemmer fastholdelse 
Forespørgsler fra skoler/spejdere, hvad er vor holdning 
  

10.   Eventuelt 

Nicolai deltog på DOF-webinar om markedsføring af løb. Vi prøver at få vores træninger med, 
så de via facebook kommer ud på orienteringsløb.dk og andre steder. 

 

Næste bestyrelsesmøde tirsdag, den 26. oktober kl. 17.00 

 

 


